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Nakon višedecenijskog rada na mestu direktora Doma kulture, Vidomir Jelesijević je otišao u
zasluženu penziju.   Ostavio je neizbrisiv trag u kulturi našeg mesta i sa pravom je Starčevo
važilo za centar kulturnih dešavanja u regionu. Odlaskom Jelesijevića na njegovo mesto je
postavljen kao vršilac dužnosti na godinu dana Starčevac Dalibor Adamov. Za njegov izbor na
sednici Skupštine Grada Pančeva, pored URS-a, čiji je Adamov član i ostalih stranaka na
vlasti, glasala je i opoziciona Demokratska stranka.

     Kakvi su prvi utisci nakon stupanja na dužnost?
   - Za ovih nekoliko dana sam video da to nije nimalo lak posao. Ima mnogo problema oko
papirologije ali se nadam da ću odgovoriti izazovu. U saradnji sa Vidomirom Jelesijevićem već
sam organizovao izložbu u galeriji “Boem“ a već sutra je usledio književni susret za decu. 

   U kakvom je stanju objekat Doma kulture?
   - Dom kulture je vema star objekat i u dosta je lošem stanju. Najveći problem je u krovu koji je
potrebno kompletno rekonstruisati. Pored toga potrebno je preraditi struju. Za to je potrebno
mnogo novca. Nadamo se da ćemo uskoro imati i nove korisnike trenutno neiskorišćenih
prostorija pa će samim tim biti i bolje održavanje.

   Da li nastavljate započete manifestacije? 
   - Naravno, nastavljamo sa organizacijom festivala tamburaša, podržavamo “Gašine akorde“ i
“Gitarijadu neolita“. Galerija “Boem“ će i dalje raditi u istom ritmu. Pored toga planiramo da
uvedemo i neke nove radionice i tako povećamo kulturnu ponudu u zavisnosti od količine
raspoloživih finansijskih sredstava.

   Planira li se uređenje krila gde se nalaze udruženja građana?
   - Da planiramo da uredimo i taj deo kad budemo imali sredstava. Jednu prostoriju u tom delu
su skoro dobili na korišćenje pčelari a preostale će biti ustupljene košarkašima i ragbistima tako
da će biti i više razloga za uređenje uz pomoć svih korisnika.

    Šta mislite o svom prethodniku?
   - Moj predthodnik, Vidomir je bio jedan od najboljih direktora Doma kulture na celoj teritoriji
grada Pančeva tako da će moj posao zbog toga biti mnogo teži. Teško je biti bolji od njega, za
koga imam samo pohvale, ali potrudiću se. Nadam se da ću uz pomoć zaposlenih u kolektivu i
podršku Mesne zajednice uspeti da nastavim uspešan rad našeg Doma kulture.
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